

聖堂報告

聖依納爵主保瞻禮

30/07/2023

1. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：8月5日（下星期六）

時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）

歡迎教友一起參與。

2. 2023-2024 年度聖堂「中，英文主日學」及「成人慕道班」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：

2.1 聖堂網站下載 www.stignatiuschapel.org

2.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：

電話：2359-4407 傳真：2780-3285

3. 今天主保瞻禮慶祝後，將會在聖堂各門口派發「小禮包」。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Feast of St. Ignatius of Loyola
30th July 2023

1. Adoration of the Blessed Sacrament in August 2023 will be held as follows:

Date: 5 August (coming Saturday)

Time: 8:15 am - 9:15 am

(Immediately after the 7:40 am mass)

All are welcome.

2. The Chinese and English Sunday Schools & the Chinese Catechism Classes of 2023-24 are now inviting applications. Application forms can be obtained via the following methods:

2.1 by downloading from the chapel website

www.stignatiuschapel.org, OR

2.2 by calling the chapel office to receive one by post

(phone: 2359-4407 or fax 2780-3285)

3. Today is the Feast Day of St. Ignatius of Loyola, small presents will be distributed at all the entrances of the chapel.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.